
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr XLVIII/2021

XLVIII sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 16 grudnia 2021 r.  w sali posiedzen#

Urzędu Miasta i Gminy w Kłodawie. Obrady rozpoczęto w dniu 25 listopada 2021 r. o godz. 10.30,

a zakon# czono o godz. 11:54 tego samego dnia. Nieobecni: Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska Listy

obecnos#ci radnych i gos#ci zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członko# w.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marzanna Chuchro

3. Barbara Frątczak

4. Ryszard Frątczak

5. Edyta Gło# wczyn# ska

6. Krystyna Kacprzak

7. Katarzyna Kalinowska

8. Krzysztof Krusin# ski

9. Janusz Łopacin# ski

10. Anna Michalak

11. Grzegorz Siwin# ski

12. Ryszard Szubert

13. Barbara Wis#niewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielin# ska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Krzysztof  Krusin# ski.  Na podstawie listy obecnos#ci
stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko# w.

     P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  porządek  obrad  sesji  zawarty  został  w  zawiadomieniu

o zwołaniu sesji, kto# ry otrzymali wszyscy radni. Zaproponował zdjąc#  z  porządku obrad  punkt:

„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Os#rodka  Pomocy  Społecznej  w  Kłodawie”,  do

porządku obrad zaproponował wprowadzic# punkty:

„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Gminy  Kłodawa na  lata  2021-2043”  –  punkt  ten  zaproponował  rozpatrzec#  jako  13



porządku obrad

„Podjęcie uchwały w sprawie okres#lenia wysokos#ci stawek podatku od nieruchomos#ci” – punkt ten

zaproponował rozpatrzec# jako 14 porządku obrad.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek XLVII sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnos#ci.

2. Ustalenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu XLVII sesji.

4. Sprawozdanie z działalnos#ci międzysesyjnej Burmistrza.

5. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wysokos#ci opłaty za wpis do rejestru zA łobko# w.

6.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cen  i  opłat  za  ciepło  dostarczone
z urządzen#  zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własnos#c# Gminy Kłodawa.

7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wybudowania drogi w Dębinie.

8.Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Os#rodka Pomocy Społecznej w Kłodawie.

9.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemo# w Społecznych  Gminy
Kłodawa na lata 2021 – 2025.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemo# w Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kłodawa na 2022 r.

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrazAenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o  s#wiadczenie  usług
w zakresie publicznego transportu zbiorowego.

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budzAetowej na 2021 rok.

13.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021-2043.

14.Podjęcie uchwały w sprawie okres# lenia wysokos#ci stawek podatku od nieruchomos#ci.

15.Interpelacje i wnioski radnych.

16.Wolne wnioski.

17.Zamknięcie obrad sesji.

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski



NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

 P u n k t 3

Przyjęcie protokołu XLVII sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  protoko# ł  XLVII  sesji  otrzymali  radni  wraz  

z zawiadomieniem o sesji. Zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych ma

pytania względnie uwagi do przedłozAonego protokołu?”

Z uwagi na brak uwag do protokołu, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protoko# ł.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu XLVII sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

 P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Przewodniczący Rady poinformował, izA  sprawozdanie z działalnos#ci międzysesyjnej otrzymali 

radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie sprawozdania, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania? ”

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

 P u n k t 5

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie ustalenia wysokos#ci opłaty za

wpis do rejestru zA łobko# w otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.



Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokos#ci opłaty za wpis do rejestru zA łobko# w. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/337/2021 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

 P u n k t 6

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za ciepło dostarczone 

z urządzeń zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własność Gminy Kłodawa

Przewodniczący Rady poinformował,  izA  projekt  uchwały   w sprawie  zatwierdzenia  taryfy  cen  

i opłat za ciepło dostarczone z urządzen#  zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własnos#c#

Gminy Kłodawa otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za ciepło dostarczone z urządzen#  

zaopatrzenia w energię cieplną stanowiących własnos#c# Gminy Kłodawa. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)



Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/338/2021 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

 P u n k t 7

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wybudowania drogi w Dębinie

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej

wybudowania drogi w Dębinie stanowiących własnos#c# Gminy Kłodawa. 

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą Komisji Skarg

Wniosko# w i Petycji Annę Michalak.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wybudowania drogi w Dębinie. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/339/2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

 P u n k t 8

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Os#rodka Pomocy Społecznej w Kłodawie (punkt 

zdjęto z porządku obrad)

 P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 



Gminy Kłodawa na lata 2021-2025

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  uchwały   w  sprawie  przyjęcia  Strategii

Rozwiązywania Problemo# w Społecznych Gminy Kłodawa na lata 2021-2025 otrzymali radni wraz 

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemo# w Społecznych Gminy 

Kłodawa na lata 2021-2025. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/340/2021 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

 P u n k t 10

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kłodawa na 2022 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  izA  projekt  uchwały   w  sprawie  uchwalenia  Gminnego

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemo# w  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania

Narkomanii  w  Gminie  Kłodawa  na  2022  r.  otrzymali  radni  wraz  z  zawiadomieniem  o  sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemo# w Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Kłodawa na 2022 r. 



Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/341/2021 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

P u n k t 11

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie wyrazAenia zgody na zawarcie

umowy o s#wiadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego otrzymali radni wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyrazAenia zgody na zawarcie umowy o s#wiadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/342/2021 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.



P u n k t 12

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie

uchwały  budzAetowej  na  2021  rok  otrzymali  radni  wraz  z  zawiadomieniem  o  sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  Grzegorza

Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budzAetowej na 2021 rok. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/343/2021 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021-2043 

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021-2043 otrzymali radni 

wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  Grzegorza

Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021-2043 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/344/2021 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady poinformował, izA  projekt uchwały  w sprawie okres# lenia wysokos#ci stawek 

podatku od nieruchomos#ci  otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Grzegorza 

Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro# cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos#  z pan# stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie okres#lenia wysokos#ci stawek podatku od nieruchomos#ci 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Barbara Frątczak, Ryszard Frątczak, Edyta Gło# wczyn# ska, 

Krystyna Kacprzak, Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin# ski, Janusz Łopacin# ski, Anna Michalak, 

Grzegorz Siwin# ski, Barbara Wis#niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (2)

Ryszard Szubert, Aneta Zielin# ska

Uchwała Nr XLVIII/345/2021 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.



P u n k t 15

Interpelacje i wnioski radnych

P u n k t 16

Wolne wnioski

P u n k t 17

Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął obrady XLVIII sesji Rady

Miejskiej  w  Kłodawie  wypowiadając  słowa:  Zamykam  obrady  XLVIII  sesji  Rady  Miejskiej

w Kłodawie”

   Przewodniczący Rady

(-) Krzysztof Krusin# ski

 

Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


